
Protokół nr 20/2016 

posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 19 kwietnia 2016r. w godz. 15
30

- 16
00 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                    

1. Zdzisław Koncewicz   – przewodniczący Komis                                                                       

2. Wojciech Pająk          – wiceprzewodniczący Komisji                                                                         

3. Zbysław Wojciech Grajek                                                                                                     

4. Zdzisław Przełomiec                                                                                                                   

5. Sławomir Jan Szeszko                                                                             

6. Piotr Wasiukow       

 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                             

1. Łukasz Kurzyna  – Zastępca Prezydenta                                                                                    

2. Małgorzata Włoskowska – naczelnik Wydz. AGP                                                                    

3. Agnieszka Szyszko  – pełn. do współ. o organ.                                                                     

4. Radosław Wysocki – naczelnik Wydz. GR                                                                                   

5. Zygmunt Szutkiewicz   – naczelnik Wydz. Inwest.    

6. Jarosław Lebiediew  – Prezes ZBM  sp. z o.o.                                                                                          

7. Tomasz Drejer  – Dyrektor ZDiZ                                                                                        

8. Jerzy Gałązka  – naczelnik Wydz. OSGK         

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Zapytał  

o uwagi do porządku posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 19/2016 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach  w dniu 22 marca 2016 r.  

2. Informacja z działalności Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach w 2015 r. 

3. Informacja z działalności Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach za okres od 01.01.2015 

r. do 31.12.2015 r.  

4. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej                    

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki 

konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części 

budżetu miasta na 2017 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako 

części budżetu miasta na 2017 rok.  



6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicą Reja a ulicą Szpitalną                                

w Suwałkach. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów rekreacyjnych zalewu 

Arkadia i terenów wzdłuż rzeki Czarnej Hańczy w Suwałkach. 

8. Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży działek stanowiących własność 

Miasta Suwałk. 

9. Wolne wnioskii. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 19/2016 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach  w dniu 22 marca 2016 r.  

                                                                                                                                                        

Zdzisław Koncewicz poinformował, że do protokołu 19/2016 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty. 

Ad pkt. 2 

Informacja z działalności Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach w 2015 r. 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego Informacja z działalności 

Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach w 2015 r., została przyjęta. 

 

 

Ad pkt. 3 

Informacja z działalności Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach za okres od 01.01.2015 r. 

do 31.12.2015 r.  

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec powyższego Informacja                            

z działalności Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach za okres od 01.01.2015r. do 31.12.2015 r., 

została przyjęta. 

 

 

Ad pkt. 4 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej                    

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta 

na 2017 rok. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec powyższego Informacja                        

z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach     

w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w 

sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2017 rok., 

została przyjęta. 



Ad pkt. 5                                                                                                                             

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako 

części budżetu miasta na 2017 rok.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 Zastępca prezydenta poinformował zebranych o kwestii podniesionej w ramach 

interpelacji  przez jedną z radnych o rozdysponowaniu środków, które są przewidziane na 

Budżet Obywatelski. Zreferował zmiany, które zostały zaopiniowane przez Suwalską Radę 

Działalności Pożytku Publicznego i suwalskie organizacje pozarządowe oraz uwzględnione                    

w projekcie uchwały. Przedstawił kwoty przeznaczone na realizację projektów złożonych                    

w ramach Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego na 2016 r. oraz na 2017 rok.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 

na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2017 rok.  

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicą Reja a ulicą Szpitalną w Suwałkach. 

                                                                                                                                                        

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 Głos zabrał Ł. Kurzyna zreferował plan zagospodarowania przestrzennego terenu 

obecnego Szpitala Wojewódzkiego oraz terenu przyległego. Największa zmiana zachodzi na 

terenie 12MW,U, jest to umożliwienie zabudowy mieszkalno – usługowej przez 

Międzyzakładową Spółdzielnię Mieszkaniową w Suwałkach. Kolejne dwa budynki powstaną          

w tym rejonie o niższej zabudowie w terminie późniejszym. Wypowiedź uzupełniła                            

M. Włoskowska poinformowała, że nowością w tym planie zagospodarowania jest włączenie do 

ul. Witosa drogi wewnętrznej. Nowością też jest zmiana przeznaczenia terenu przy Centrum 

Edukacji Nauczycieli  pod parking.  

 Z. Koncewicz zapytał o zapis dot. wniosku Wyższej Szkoły Suwalsko-Mazurskiej               

w Suwałkach, w którym obecne ustalenia planu nie w pełni odpowiadały. Ł. Kurzyna 

odpowiedział, iż w dalszym ciągu prowadzone są rozmowy Urzędu Marszałkowskiego                     

z księdzem w celu odkupienia ww. terenu. 

 W. Pająk zapytał o wielorodzinny budynek mieszkalny planowany przez MSM                          

w Suwałkach czy będzie to budynek 2, 3 piętrowy? Włoskowska odpowiedział, iż będą to                   

3 kondygnacje w tym budynku.  

 



Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicą Reja a ulicą Szpitalną               

w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów rekreacyjnych zalewu 

Arkadia i terenów wzdłuż rzeki Czarnej Hańczy w Suwałkach. 

                                                                                                                                                         

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 Ł. Kurzyna przedstawił zebranym zmiany ww. terenu, na którym powstaną korty 

tenisowe w ramach Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego, specjalistyczny park do ćwiczeń 

siłowych, żłobek oraz możliwość powstania  hali tenisowej. Poinformował o pierwszych 

efektach dot. tych działań a mianowicie, pozyskane zostały środki z  Urzędu Marszałkowskiego 

z ministerialnego funduszu rozwoju kultury fizycznej na budowę kortów odkrytych.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych,  

przeciw                                         –  0,  

wstrzymało się od głosu               –  0. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

rekreacyjnych zalewu Arkadia i terenów wzdłuż rzeki Czarnej Hańczy w Suwałkach. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży działek stanowiących własność 

Miasta Suwałk. 

Wniosek stanowi załącznik nr11 do protokołu.                                                              

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków. 

Zdzisław Koncewicz poddał  pod głosowanie sprzedaż następujących działek:  

 
1. 23935/5 o powierzchni 0,0026 ha, położona w Suwałkach przy ul. Ogińskiego - sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej ozn. nr. 23939; 

2. 23935/6 o powierzchni 0,00 



3. 33 ha, położona w Suwałkach przy ul. Ogińskiego - sprzedaż w drodze bezprzetargowej z 

przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej ozn. nr. 

23940; 

4. 23935/7 o powierzchni 0,0030 ha, położona w Suwałkach przy ul. Ogińskiego - sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej ozn. nr. 23944; 

5. 23935/8 o powierzchni 0,0066 ha, położona w Suwałkach przy ul. Ogińskiego - sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej ozn. nr. 23945; 

6. 34849/1 o powierzchni 0,0005 ha, położona w Suwałkach przy ul. Siedleckiej - sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej ozn. nr. 34850; 

7. 34868/8 o powierzchni 0,0004 ha, położona w Suwałkach przy ul. Siedleckiej - sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej ozn. nr. 34851; 

8. 34868/9 o powierzchni 0,0017 ha, położona w Suwałkach przy ul. Siedleckiej - sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej ozn. nr. 34852; 

9. 34868/10 o powierzchni 0,0030 ha, położona w Suwałkach przy ul. Siedleckiej - sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej ozn. nr. 34853; 

10. 34868/11 o powierzchni 0,0044 ha, położona w Suwałkach przy ul. Siedleckiej - sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej ozn. nr. 34854; 

11. 34868/1 i 34868/12 o łącznej powierzchni 0,0057 ha, położona w Suwałkach przy ul. Siedleckiej - 

sprzedaż w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej ozn. nr. 34855; 

12. 34868/2 i 34868/13 o łącznej powierzchni 0,0071 ha, położona w Suwałkach przy ul. Siedleckiej - 

sprzedaż w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej ozn. nr. 34856; 

13. 34868/3 i 34868/14 o łącznej powierzchni 0,0083 ha, położona w Suwałkach przy ul. Siedleckiej - 

sprzedaż w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej ozn. nr. 34857. 

14. 22000/3 o powierzchni 0,0054 ha, położona w Suwałkach przy ul. Reja - sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej ozn. nr. 21987/3; 

15. 22000/4 o powierzchni 0,0026 ha, położona w Suwałkach przy ul. Reja - sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej ozn. nr. 21988/2; 

16. 24058 o powierzchni 0,0019 ha, położona w Suwałkach przy ul. Klonowej, zabudowana garażem - 

sprzedaż w drodze przetargu z nakładami osób trzecich. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem: 

za pozytywną opinią głosowało –   6 radnych, 

przeciw              –    0  

wstrzymało się od głosu  –   0 

 

 Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęcie do planu sprzedaży 

działek stanowiących własność Miasta Suwałk.  

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

 

 

 



Ad pkt. 9 

Wolne wnioski. 

 Radny Z. Grajek przedstawił pismo, które wpłynęło do Przewodniczącego Rady Miasta 

w Suwałkach ze Stowarzyszenia Osób Poszkodowanych Przez Spółki Volkswagen AG                          

z Warszawy i przedstawił poruszany w nim  problem. Poinformował, iż pismo otrzymali 

wszyscy radni. i zapytał czy pismo to trafiło też do biura prezydenta. Ł. Kurzyna odpowiedział, 

iż nie zna sprawy ponieważ takie pismo nie dotarło do biura prezydenta. 

 Pismo stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

Zdzisław Koncewicz 

 

 

        Protokół sporządziła: 

           Elżbieta Polańska 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 


